
Zápis z MVH SmBaS 

 

Datum konání:  3. 2. 2022, 15:30 – 17:30 hodin 
Místo konání:  Oblastní pracoviště ČSTV, Ostrava 
Přítomni:  viz prezenční listina VH SmBaS ze dne 3. 2. 2022 
 17 zástupců oddílů s hlasovacím právem, včetně členů výkonného 

výboru 
 

I. 
Valnou hromadu zahájil předseda SmBaS Marek Švábík. Přivítal zástupce oddílů a členy 
výkonného výboru. Celkem bylo prezentováno 17 zástupců oddílů a členů výkonného 
výboru. 
Pracovní představenstvo bylo schváleno ve složení: 

 Marek Švábík 
 Vladimír Matuš 
 Petr Jedzok 

 
Řízením MVH byl pověřen p. Švábík, zapisovatelem byl zvolen Michal Viest. 

 Marek Švábík se ujal řízení MVH a předložil ke schválení program MVH, jednací 
a volební řád, který byl většinou hlasů schválen. 

Mandátová a volební komise byla schválena ve složení: 
 Renáta Cábová 
 Martina Baďurová 
 Zdenek Chumchal 

I. Informace ve věci udělení sportovní autority Moravskoslezského a Olomouckého 
svazu badmintonu 

P. Švábík přednesl zprávu o stavu udělení krajských autorit. Toto je možno udělat na 
řádné VH ČBaS, v případě odsouhlasení nových stanov ČBaS. 

II. Informace ohledně aktuálního dění v ČBaS 
P. Marek Švábík přednesl zprávu o aktuálním dění v ČBaS, zprávu doplnil p. Coppenolle. 

III. Volba delegátů na MVH ČBaS konané z důvodu schválení nových stanov, odvolání 
současného vedení ČBaS a volbě nového vedení ČBaS 

Proběhla volba delegátů na MVH ČBaS. Byli zvoleni tito delegáti: 
Marek Švábík, Luděk Žídek, Jiří Pavelka, Zdeněk Chumchal, Kateřina Tomalová, Taťána 
Švábíková, Jean Van Coppenolle.  
8. delegátem pro první část MVH: Tereza Chumchalová 
Náhradníci: Petr Jedzok, Renáta Cabová, Vojtěch Šelong 
 

IV. Ostatní 
Podnět STK – startovné družstev 
Námět na srovnání startovného družstev za každé družstvo. Hlasování proběhne na řádné 
VH SmBaS. 
 
Podnět PEMA Opava – změna rozpisu soutěží družstev (změna baráže 2. – 3. liga) 
Ze strany klubu SK p.e.m.a. Opava byla navržena varianta s nalosováním účastníků baráže 
do dvou skupin. 
15 proti, 2 se zdrželi. Bude dodržen aktuální systém 2. ligy. 



Podnět B.O.Chance – změna rozpisu soutěží družstev (změna pravidel ohledně startů 
hráčů s omezením startu play off – srovnání stavu s vyššími soutěžemi) 
Bylo odsouhlaseno, že případnou změnu projednají a odsouhlasí vedoucí klubů v play-off 2. 
ligy, tj. týmů, kterých se to týká. Dohled Petr Jedzok. 
 
Podnět STK – informace o neplacení udržovacího poplatku a výzvy k úhradě 
Odloženo na řádnou VH SmBaS. 
 
Podnět p. Matuše – výsledné ohodnocení družstev žáků 
Putovní pohár a medaile pro první 3 družstva žáků – odsouhlasení většinou přítomných. 
 
Informace ohledně celorepublikové konference. Eliška Maixnerová podala informaci 
ohledně příprav této akce. Pokud bude možné, SmBaS finančně pomůže.  
 

 
 
Zapsal: Michal Viest, dne 3. 2. 2022 


